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آشتیانی: 
 جدایی نعمتی 

 و پاکدل از پرسپولیس 
به نفع همه است 

حمله شدید تکواندوکار المپیکی  
به هادی ساعی و خواهرش 

ایسنا: یکی از ۲ نماینده تکواندوی مردان 
ایران در المپیک توکیو شدیدا از هادی ساعی 
رئیس فدراسیون تکواندو و خواهرش که 
مربیگری تیم ملی بانوان را بر عهده دارد، انتقاد 
کرد. آرمین هادی پور، نماینده ایران در المپیک 
توکیو و دارنده مدال های نقره و برنز جهان 
و طلای آسیا پس از بروز برخی مشکلات و 
حواشی ضمن کناره گیری ناگهانی از تیم ملی 
تکواندو، شدیدا از هادی ساعی و خواهرش 
انتقاد کرد. بعد از مصاحبه هادی و مهروز ساعی 
علیه آرمین هادی پور، این تکواندوکار المپیکی 
ایران شدیدا از آنها انتقاد کرد. هادی پور با 
انتشار مطلبی در فضای مجازی شدیدا به 
هادی ساعی، رئیس فدراسیون تکواندو تاخت و 
نوشت: به جای مصاحبه کردن و من را کوبیدن 
به فکر این باشید که بیشتر از این ورزشکاران 
را فراری ندهید. من که خودم بیرون آمدم و به 
کسی هم کاری ندارم ولی با همه مربیانی که 
کار کردم برید ببینید راجع به من چه میگن و 
راجع به شماها چه می گویند. اگه تا الان ساکت 
موندم به احترام این بود که فکر می کردم 
بعضی از آدما به اندازه اسمشون بزرگ هستند. 
هادی پور هم چنین در واکنش به مصاحبه 
مهروز ساعی، مربی تیم ملی بانوان که در اقدامی 
عجیب راجع به تیم مردان و آرمین هادی پور 
مصاحبه کرده بود، نوشت: جایگاه یه سریا فقط 
در حد خانواده است اگر میارنش توی کادر 
دلیل بر بزرگ شدن تون نیست، فقط لطف برادر 
هست... لطفا صندلی و محکم تر بگیرین. آرمین 
هادی پور هم چنین در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: ما هم می توانیم مصاحبه کنیم و حرف 
بزنیم اما به خاطر ادبی که داریم حرمت نگه 
می داریم و حرف نمی زنیم. او هم چنین تاکید 
کرد با این شرایط هیچ قصدی برای بازگشت 

به تیم ملی ندارد. 

خارجازمستطیلسبز

  تمایل آنری  
به حضور در تیم ملی پرتغال 

مهاجم سابق تیم ملی فرانسه عنوان کرد 
که دوست دارد دستیار روبرتو مارتینس 
روی نیمکت تیم ملی پرتغال شود. به گزارش 
استاندارد، تیری آنری، کمک مربی تیم ملی 
بلژیک برنامه های خود را برای آینده اعلام 
کرد و از تمایل خود برای حضور روی نیمکت 
پرتغال سخن گفت. آنری گفت: وقتی در مورد 
آینده از من می پرسند باید متواضع باشم و 
فعلا نمی توانم نظر خاصی دهم. الان به عنوان 
کمک مربی در تیم ملی بلژیک کار می کنم. 
اگر در مورد آینده صحبت کنیم، هیچ کس 
نمی داند چه اتفاقی خواهد افتاد. شاید یک روز 
به من پیشنهاد جالبی برسد. او در پاسخ به این 
سوال که دوست دارد در کنار روبرتو مارتینس 
در تیم ملی پرتغال کار کند، گفت: اگر فرصتی 
برای همکاری مجدد با او داشته باشم، مطمئنا 
این موضوع را بررسی خواهم کرد. اگر بخواهید 
شفاف به این موضوع پاسخ دهم، بله! من 
دوست دارم در تیم ملی پرتغال با او همکار شوم. 

 

خبـــــر

 واکنش ها به فاجعه مشهد! 
سالپنجم

شماره1475

آرمان ملی: در دو روز گذشته خبری فاجعه آمیز فوتبال 
کشور را وارد شوک عجیبی کرد. این خبر با واکنش مدیران 
ورزش خراسان، فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش و جوانان 

همراه بود. 
  خبر 

روز جمعه انتشار خبری در فضای مجازی، نه تنها به فوتبال 
خراسان بلکه به ورزش خراسان و مشهد شوک عجیبی وارد 
کرد؛ خبری تلخ و نگران کننده برای ورزش فوتبال و تمام 
رشته های ورزشی؛ تجاوز به فوتبالیست های پایه! تیتر خبری 
بود که جواد طاری بخش، مدیر رسانه سابق تیم شهر خودرو با 
انتشارش در استوری اینستاگرامش خبر از وقوع این فاجعه برای 
فوتبال مشهد می داد. بنابر این خبر در چند روز گذشته تعدادی 
از خانواده های بازیکنان یک باشگاه فوتبال در مشهد با تجمع 
مقابل ساختمان هیات فوتبال خراسان رضوی به دنبال پیگیری 
ادعایی عجیب بودند؛ تجمعی که البته چندان چاره ساز نبود 
تا این خانواده ها پس از شکایت در حراست اداره کل ورزش و 
جوانان استان به دنبال پیگیری از طریق رسانه ها باشند. تسنیم 
در ادامه نوشت: بر اساس صحبت های مطرح شده از سوی 
خانواده های این بازیکنان، پس از تغییر رفتار فرزندانشان و 
پیگیری و بررسی محتوای گوشی تلفن همراه بازیکنان، متوجه 
می شوند مربی این باشگاه آنها را مورد آزار و اذیت قرار داده است 
و این نونهالان از ترس بازگو شدن این موضوع تحت فشار روحی 
و روانی قرار دارند. در همین راستا علی اکبر هاشمی جواهری، 
مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی دیروز اظهار داشت: 
به محض اطلاع از این موضوع که به اتفاقات رخ داده در یک 
باشگاه فوتبال غیرمجاز در مشهد مربوط بود، موضوع به شکل 
جدی در دست بررسی و پیگیری قرار گرفت. وی افزود: پس از 

مطرح شدن خبر اولیه دستور داده شد حراست اداره کل ورزش 
و جوانان به دقت تمام ابعاد موضوع را مورد تحقیق و بررسی 
قرار دهد تا صحت و سقم و ابعاد آن مشخص شود. صادقی مدیر 
روابط عمومی سازمان ورزش و جوانان خراسان رضوی نیز در 
گفت وگو با تسنیم اظهار داشت: هنوز چیزی مشخص نیست و 
صحت این موضوع تأیید نشده است لذا حراست نسبت به این 
موضوع ورود پیدا کرده است. گفتنی است به رغم تماس های 
مکرر حراست سازمان ورزش و جوانان اعلام کرده است که این 
موضوع محرمانه است و تا ثابت شدن آن نمی توان اظهارنظر و 

تصمیم گیری کرد. 
  دستور وزیر

به محض وصول گزارش هایی از تخلف در یکی از مدارس 
فوتبال در شهر مشهد، سید حمید سجادی، وزیر ورزش و جوانان 
به حراست این وزارتخانه دستور داد تا به موضوع رسیدگی 
کرده و پس از بررسی این ادعاها، در صورت صحت گزارش های 
رسیده با عامل یا عاملین این اتفاق با قاطعیت برخورد شود.  پس 
از دستور سجادی، اداره کل حراست ورزش و جوانان خراسان 
رضوی با همکاری یکی از نهادهای امنیتی در حال بررسی دقیق 
موضوع هستند و قرار است گزارش بررسی این ادعاها به محض 

تکمیل، تقدیم وزیر ورزش و مراجع ذی صلاح شود. 
  واکنش فدراسیون 

احسان اصولی در گفت وگو با فارس، در مورد مباحث مطرح 
شده نسبت به تخلف یک مدرسه فوتبال در مشهد اظهار داشت: 
فدراسیون فوتبال از طریق رسانه ها متوجه شد که چنین 
موضوعی در یکی از مدارس فوتبال مطرح شده اما تاکنون 
شکایتی در هیات فوتبال خراسان رضوی یا فدراسیون دریافت 
نکرده ایم. آئین نامه ها به ویژه آئین نامه کمیته اخلاق در اینگونه 

موارد روشن است. با پیگیری های انجام شده و با توجه به اینکه 
کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال در همه استان ها نماینده دارد، 
پرونده ای تشکیل شد و وظایف اولیه نیز انجام می شود. وی 
افزود: موضوع به صورت کامل و دقیق با احضار طرفین، اخذ 
توضیحات و به صورت دقیق در چارچوب قوانین، مقررات و 
آئین نامه های مرتبط پیگیری خواهد شد و نتایج آن به سمع و 
نظر مردم و رسانه ها می رسد. ساز و کار ارکان قضائی و کمیته 
اخلاق مشخص است و در اینگونه موارد و مباحث ورود خواهیم 
کرد. سخنگوی فدراسیون فوتبال عنوان کرد: به هیچ عنوان 
اجازه نمی دهیم افرادی دنبال چنین اتفاقات و مسائلی بروند و 
قطعا در صورت احراز موضوع، با مسببان برخورد جدی خواهیم 
کرد. تمام جوانب بررسی خواهد شد و اگر تخلف اثبات شود با 
متخلفان به شکل قاطعی برخورد می کنیم و نتایج را به اطلاع 

مردم و رسانه ها می رسانیم. 
  ورود افسر حفاظت از کودکان به پرونده مدرسه 

فوتبال مشهد
رئیس کمیته اخلاق فدراسیون از تشکیل کارگروه ویژه 
جهت بررسی گزارش های دریافتی درباره یکی از مدارس 
فوتبال مشهد خبر داد. یونس اسدی مقدم، رئیس کمیته اخلاق 
در این خصوص گفت: پیرو گزارش های دریافتی در این مورد، 
کارگروهی با حضور کمیته اخلاق، حراست و افسر حفاظت از 
کودکان کمیته پزشکی که وفق مقررات فیفا فعالیت می کند 
تشکیل شده که مباحث مرتبط در این باره را به قید فوریت 

پیگیری و صحت و سقم آن را متعاقبا اعلام می کنیم. 
  هیات فوتبال مشهد 

حسین بادامکی رئیس هیات فوتبال مشهد در این خصوص 
به فارس گفت: باید شکایت مکتوب در هیات فوتبال ثبت شود 
و این بحث را از طریق کمیته اخلاق هیات پیگیری کنند. ولی 
تاکنون چنین شکایت رسمی ای در هیات فوتبال مشهد ثبت 
نشده که بتوانیم آن را پیگیری کنیم. مورد دومی که در این 
مساله وجود دارد این است از آقایانی که به هر شکلی می خواهند 
خودشان را مطرح کنند، تعجب می کنم. بادامکی اضافه کرد: 
همان گونه که برای آبروی خود ارزش قائل هستیم، باید برای 
آبروی مردم هم ارزش قائل شویم. وقتی سند رسمی درباره 
این شکایت نداریم، نمی توانیم کاری انجام بدهیم. مورد سوم 
مربوط به استنباط شخصی خودم است. اگر باشگاهی که بحث 
آن مطرح شده همان باشگاهی باشد که مدنظر من هم است، 
باید بگویم مشکل داخلی و مالکیتی دارد. یک فردی مدعی شده 
تمام این باشگاه برای من است و فرد دیگری هم چنین ادعایی 
دارد. به خاطر این مسائل آن ها با هم به اختلاف خورده اند. البته 
نمی توانم دقیق بگویم باشگاه مدنظر من همان است که درمورد 
آن بحث می شود. وی خاطرنشان کرد: تعجب می کنم بحثی را 
که هنوز سندیت آن مشخص نشده به این سرعت پخش کرده و 

برای فوتبال خراسان هزینه درست می کنند.  

   تماشاگر ویژه 
دیدار تیم های لس آنجلس لیکرز و ممفیس 
گریزلیز دررقابت های لیگ بسکتبال NBA یک 
تماشاگر ویژه داشت. لئوناردو دی کاپریو، ستاره 
سینمای جهان این بازی را از نزدیک تماشاکرد. یاران 
لبران جیمز پادشاه در تیم لیکرز موفق شدند حریف 

خود را 122 بر 121 از پیش رو بردارند. 

      دلیل اخراج 
 مهدی رحمتی سرمربی آلومینیوم در پاسخ 
به سوال خبرنگاران در مورد دلیل اخراج خود 
گفت: به داور گفتم آقای مهندس، اما اشتباه 
کردم زیرا مدرکش دکتر بود! از داور بپرسید که 
پنالتی دو متر بیرون را داخل گرفت، دلیل اخراج 

مرا بپرسید. 

           تمرین 
اعضای تیم استقلال بعد از شکست مقابل سپاهان 
در هفته شانزدهم لیگ برتر با نظر ریکاردو ساپینتو 
یک روز به استراحت پرداختند. تمرینات استقلال 
از دیروز زیر نظر کادرفنی کلید خورد. آبی پوشان 
با حضور در مجموعه ورزشی انقلاب کار خود را برای 

دیدار با ملوان استارت زدند. 

ت
شــ
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کوتاه
تسنیم: با توجه به علاقه سرمربی پرتغالی استقلال به 
بازیکن هموطنش در تراکتور، مسئولان استقلال نامه رسمی 
خود را برای جذب آلوز ارسال خواهند کرد.  ریکاردو ساپینتو در 
لیست خود نام ریکاردو آلوز را قرار داده است، قرار است مدیران 
باشگاه استقلال نامه رسمی خود را برای جذب این بازیکن 
پرتغالی به باشگاه تراکتور ارسال کنند.، این در شرایطی است 
که تراکتوری ها پیش از این مخالفت خود را با جدایی آلوز اعلام 
کرده بودند. همچنین عزیزبیک آمانوف بازیکن ازبکستانی 
استقلال در لیست خروجی آبی ها قرار گرفته است و مدیران 
باشگاه قصد دارند با این بازیکن صحبت کنند تا در صورت توافق 
جدا شود. در ادامه رایزنی های باشگاه استقلال برای جذب 
بازیکن، در روزهای گذشته علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه با 
یک مهاجم اروپایی مذاکره کرده است، مذاکرات با این بازیکن 

مثبت پیش می رود و همچنان ادامه دارد. 

بیــنالمــلل
لیست  صدر  در  تاتنهام  فوتبال  تیم  انگلیسی  مهاجم 
خریدهای تابستانی باشگاه منچستریونایتد قرار دارد. باشگاه 
منچستریونایتد که پیش از آغاز جام جهانی ۲0۲۲ قطر با 
توافقی دوجانبه قرارداد کریستیانو رونالدو را فسخ کرد و در 
ادامه ووت وخورشت را با قرارداد قرضی 6 ماهه به خط حمله 
تیم تحت هدایت اریک تن هاخ اضافه کرد، برای بلند مدت برنامه 
خاصی دارد. نشریه انگلیسی »دیلی میل« در این رابطه گزارش 
داد؛ منچستریونایتد در نظر دارد در تابستان پیش رو شانس خود 
را برای به خدمت گرفتن هری کین امتحان کند. اریک تن هاخ 
از مدیران باشگاه منچستریونایتد خواسته تا جذب یک مهاجم 
نوک را در اولویت های خود برای نقل وانتقالات تابستانی پیش رو 
قرار دهند و گزینه مورد ترجیح آنها به این منظور هم هری کین 
مهاجم انگلیسی تاتنهام است. طبق این گزارش؛ مدیران باشگاه 
منچستریونایتد بررسی جزئیات مربوط به انتقال احتمالی کین 
به اولدترافورد در پایان فصل جاری را آغاز کرده اند. منابع نزدیک 
به هری کین تأکید کرده اند که این مهاجم گلزن آماده پیوستن 
به جمع شیاطین سرخ است، خبری که باعث شده تا مدیران 
باشگاه منچستریونایتد برای جذب کاپیتان تیم ملی انگلیس 
ترغیب شوند. سران باشگاه تاتنهام اما امیدوار هستند که بتوانند 
قرارداد هری کین ۲9 ساله را تمدید کنند، این در حالی است که 
قرارداد فعلی او تا پایان ماه ژوئن ۲0۲4 اعتبار دارد. »دیلی میل« 
اما در گزارش خود به این موضوع اشاره کرده که باشگاه تاتنهام 
شانسی برای تمدید قرارداد ماشین گلزنی خود ندارد و در 
صورت ناکامی در جلب نظر او برای امضای قرارداد جدید، 
حاضر نیست به رقمی کمتر از 85 میلیون پوند او را به فروش 
برساند. هری کین اما تنها بازیکن مدنظر منچستریونایتد برای 
تقویت خط حمله تیم تحت هدایت اریک تن هاخ برای فصل 

آینده نیست و مهاجمانی همچون ویکتور اوسیمهن 
۲4 ساله از ناپولی و بنجامین ششکوی 19 ساله 
از سالزبورگ اتریش هم در رادار این باشگاه قرار 
دارند. کین از سال ۲011 در عضویت باشگاه 

تاتنهام است و تاکنون در 414 بازی برای 
اسپرز به میدان رفته و آمار ۲65 گل زده 
و 6۲ پاس گل را از خود برجای گذاشته 
است. او همچنین با 53 گل زده به طور 
مشترک با وین رونی، بهترین گلزن 
تاریخ تیم ملی فوتبال انگلیس به شمار 

می رود. 

دیدگـــــاه
حضور تیم در صدر جدول به منزله قهرمانی نیست 

مرتضیفنونیزاده
کارشناس فوتبال  

تیم پرسپولیس در مصاف با ذوب آهن در هفته شانزدهم 
بازی زیبایی در نیمه نخست از دو تیم ندیدیم اما در نیمه دوم 
تعویض های یحیی گل محمدی باعث شد تا پرسپولیس بتواند 
به هدف خود نزدیک شود و در نهایت به پیروزی برسد. الحق و 
الانصاف تیم ذوب آهن ضدفوتبال ارائه نکرد و بازی خوبی انجام 
داد. تیم های مهدی تارتار در مصاف با پرسپولیس و استقلال کم 
نمی گذارند و همه تلاش خود را برای کسب امتیاز می کنند. در 
این بازی هم ذوب آهن با همه تلاش به دنبال کسب امتیاز بود، 
اما زورش به پرسپولیس نرسید و در نهایت بازنده شد. تیم هایی 
که مقابل پرسپولیس به ضد فوتبال روی نمی آورند باعث زیباتر 
شدن مسابقه می شوند.  گلی که پرسپولیس مقابل ذوب آهن 
زد روی یک ضربه ایستگاهی بود که یکی از ترفندهای تیم ها 
برای رسیدن به نتیجه است، اما در بازی با نساجی مازندران 
شاهد بودیم که پرسپولیس با تنوع تاکتیکی به پنج گل رسید 
و می توان در همه بازی ها با همین تکنیک بازی کرد و گلزنی 
کرد. بیشتر هافبک های پرسپولیس جنگنده هستند اما بازیکن 
خلاق هم در خط میانی این تیم دیده می شود. باید با پاسکاری 
بیشتر و گرداندن توپ درون زمین موقعیت های بیشتری را 
برای مهاجمان ایجاد کرد. تیم ها وقتی مقابل پرسپولیس گل 
می خورند برای جبران تغییر روش می دهند و در چنین شرایطی 
امکان زدن گل های بیشتر وجود دارد. مقابل ذوب آهن هم شاهد 
بودیم که چند فرصت بسیار خوب نصیب تیم شد اما مهاجمان 
نتوانستند از آن استفاده کنند. البته زدن گل اول که منجر به باز 
شدن دفاع حریف می شود کار دشواری است و باید برنامه های 
متنوعی داشت.  کسب 3 امتیاز در بازی ها بسیار به پرسپولیس 
کمک می کند تا با قدرت بیشتری برای قهرمانی گام بردارد. 
حضور تیم در صدر جدول به منزله قهرمانی نیست و باید در 
تمام مسابقات برای کسب حداکثر امتیاز وارد زمین شد تا به 
خصوص در بازی های خانگی هر 3 امتیاز کسب شود. فاصله 5 
امتیازی با سپاهآنکه در رده دوم ایستاده حاشیه امن مطمئنی 
نیست و باید با دقت بالایی به دنبال پیروزی بود. از طرفی دیگر 
بحث بازگشت تماشاگران به ورزشگاه اهمیت زیادی دارد. در 
بازی های مس رفسنجان شاهد بودیم بازی ها با تماشاگر برگزار 
می شود. باید همه تیم ها امتیاز استفاده از تماشاگران را داشته 
باشند و پرسپولیس و استقلال هم نباید بی نصیب بمانند. آنها 
10 تا ۲0 درصد از هواداران خود را در اختیار داشته باشند هم 
جذابیت بازی ها افزایش می یابد. امیدوارم تدبیری بیندیشند تا 
بار دیگر تماشاگران با حضورشان در ورزشگاه ها شور و اشتیاق 

را به بازی ها بازگردانند. 

فتح ا... زاده: 

تا زمانی که ساپینتو سرمربی است، از او حمایت می کنم
علی فتح ا... زاده درباره شکست ۲ بر یک استقلال مقابل سپاهان 
اصفهان در هفته شانزدهم لیگ برتر، بحث ادامه همکاری با 

ریکاردو ساپینتو، وضیعت نقل  و انتقالات و... صحبت  کرد. 
  انتقادهای زیادی از نتایج ضعیف استقلال می شود. 

چه صحبتی دارید؟
کار مدیر این است که امکانات را فراهم کرده و بودجه باشگاه 
را نظارت کند. تمام مطالبات بازیکنان را پرداخت و زمین خوب 
تمرین مهیا کرده ایم. تنها تیمی هستیم که در تهران دو زمین 

خوب برای تمرین داریم. هیچ مشکلی از این بابت نداریم. 
  انتقادها و فشارهای زیادی به شما وارد می شود که 

باید فکری به حال وضعیت استقلال کنید. 
بله، تمام فشارها روی من است اما در 40 روز 100 میلیارد 
تومان در آوردم که 60، 70 میلیارد از یکی از بانک ها بود و بقیه 
را از این طرف و آن طرف گرفتم. بیشتر پاداش ها از جمله پاداش 
قهرمانی در سوپرجام را پرداخت کردم. باید به این مساله توجه 
کنیم که متأسفانه آسیب دیدگی بازیکنان ما زیاد شده بود. عارف 
غلامی مدتی در ترکیب حضور ندارد و سایر مصدومان نیز آماده 

نشده اند. مصدومیت ها به تیم ضربه زده است. 
  فاصله امتیازی استقلال با صدر جدول به 8 امتیاز 

رسید، هنوز به قهرمانی امیدوارید؟
از نظر من، 7، 8 امتیاز زیاد نیست و فرق آن دو، سه بازی است. 
هنوز برای رسیدن به صدر جدول امیدواریم و تمام تلاش مان را 
خواهیم کرد. هوادار حق دارد ناراحت باشد چون جایگاه استقلال 
بالای جدول است، اما آرام آرام از بازی های بعد به صدر جدول 

نزدیک می شویم. 
  مهم ترین بحث، قطع یا ادامه همکاری با ریکاردو 

ساپینتو است. باز هم از او حمایت می کنید؟
وظیفه دارم تا زمانی که سرمربی در تیم حضور دارد، از او 
حمایت کنم. در دیدار با سپاهان روی اشتباه فردی باختیم و 
استقلال بد بازی نکرد. باید ببینیم با اضافه شدن بازیکنان جدید 
کیفیت تیم تغییر می کند یا نه. تا زمانی که ساپینتو در استقلال 

مربیگری می کند، از او حمایت می کنیم. 
  به غیر از عزیزبک آمانوف، بازیکنی در لیست خروج 

قرار می گیرد؟
باید در زمان خودش بازیکنی در لیست خروج قرار بگیرد. 
لیست مان پرُ است، با لیست پرُ چطور می توانیم بازیکن بگیریم؟ 
متأسفانه کسی که تیم را بسته، به این موضوع توجه نکرده که یکی 
دو جای خالی در لیست نگه دارد. این تصمیم را که من نگرفتم، 
حالا باید چه کار کنم؟ لیست تیم پرُ است. کدام بازیکن داخلی را 
می توانیم بگیریم؟ کدام تیم در مقطع فعلی بازیکنش را می دهد؟ 
پس مجبورم بازیکن خارجی بگیرم که بیشتر از یک نفر نمی توانم 
جذب کنم. وظیفه من است که پنجره نقل وانتقالات را باز کنم، 
کاری که باید دیگران می کردند ولی نکردند. پنجره باشگاه را به 
هر شکلی که شده باز می کنم. گرفتن بازیکن خوب در این شرایط 
و بازه زمانی سخت است. بازیکن خوب پیدا کنم روی هوا می زنم و 
او را می گیرم. باید بین افرادی که دلسوزی می کنند با کسانی که 
تیشه به ریشه می زنند، فرق بگذاریم. وظیفه من است که پنجره 

نقل  و انتقالات را باز کنم و این کار را انجام می دهم. 
  با این صحبت ها، احساس می کنید جریان خاصی با 

کلید واژه »هواداران« از شما انتقاد می کنند؟
معلوم است اینها چه کسانی هستند. در دو ماه گذشته به اندازه 
5 ماه درآمدزایی کردم. با بی پولی کمپ را تجهیز کردم. آنهایی که 
می گویند اتفاقی در کمپ نیفتاده بیایند و فیلم بگیرند. من به این 
صحبت ها توجه نمی کنم، آنهایی که این کارها را می کنند، هوادار 
نیستند، تخریب گر هستند. هوادار واقعی به من پیام می دهد و 
می دانم چه چیزی می خواهد. با تمام وجود جانم را برای هوادار 

می دهم. 
  یکی از انتقادهایی که به ساپینتو می شود، رفتارهای 
پرتنش و عصبی او کنار زمین بوده و چندین بار جریمه و 
محروم شده است. او را شانتاژ می کنند یا کنترلی روی 

رفتارش ندارد؟
با ساپینتو در این زمینه صحبت کرده ام. او با پیش از آمدن من 

فرق کرده است. ساپینتو از روی احساس پاکی که دارد نمی تواند 
بپذیرد استقلال نتیجه نگیرد. با این حال، با ساپینتو صحبت 

می کنم. 
  تنها گزینه داخلی ساپینتو در لیگ، ریکاردو آلوز 

بازیکن تراکتور تبریز است؟
بله، وظیفه داریم طبق درخواست سرمربی تیم برای جذب این 

بازیکن به باشگاه تراکتور نامه ارسال کنیم. 
  به غیر از آمانوف، بازیکن دیگری در لیست خروج 

ساپینتو قرار گرفته است؟
ساپینتو مخالفتی برای جدایی آمانوف ندارد ولی اعلام کرده 
همه بازیکنانش را می خواهد. از طرفی، درخواست بازیکن جدید 
کرده است. برای باز کردن پنجره نقل ولانتقالات حداقل باید 
300، 400 هزار دلار هزینه کنیم، اگر قرار باشد بازیکنی در لیست 
خروج قرار نگیرد، هزینه کردن ما معنایی ندارد. مجبور هستیم 
بازیکن از لیست خارج کنیم. من قول داده ام پنجره نقل وانتقالات 
باز شود. مدیر باید قدرتی داشته باشد و من این کار را خواهم کرد. 
  برای باز کردن پنجره نقل وانتقالات، می خواهید 
مطالبات هروویه میلیچ و گابریله پین را پرداخت کنید. 
فکری به حال مطالبات سنگین آندره آ استراماچونی 

کرده اید؟
پرونده استراماچونی خیلی خطرناک است اما نیم نگاهی هم 

به آن داریم. 
  صحبتی با هواداران دارید؟

دلم می خواهد هواداران ساکت ننشینند. نزدیک به 7، 8 صفحه 
مجازی هستند که می دانم برای چه کسی است و به چه علت 
می خواهند به استقلال لطمه بزنند. یکی از این صفحات با پررویی 
قصد دارد به کیان باشگاه حمله کند. به زودی اسمش را می آورم و 
برنامه های تخریبی آنها را می گویم. الان زمان مناسبی نیست اما 

موتورشان را پایین می آورم. 
  جدا از این جریان ها، هواداران استقلال از نتایج 
تیم شان ناراضی هستند و ارتباطی به صفحات مجازی 

ندارد. 
طبیعی است، چون هوادار حق دارد ناراحت باشد. در گذشته 
تیم هایی داشتیم که در نیم فصل اول در صدر جدول بودند ولی 
آخر فصل به دسته اول سقوط کردند. نباید به این زودی تسلیم 

شویم و باید جنگید. 

اردلان آشتیانی، بازیکن سابق تیم فوتبال 
پرسپولیس معتقد است جدایی نعمتی و 

پاکدل از پرسپولیس به نفع ۲ طرف است. 
مقابل  سرخپوشان  برد  درباره    

ذوب آهن چه نظری دارید؟
 ذوب آهن آمده بود تا سیستم دفاع و ضد 
حمله را اجرا کند و برخی از دقایق بازی 5 
دفاعه می شدند. از آن طرف پرسپولیس در 
نیمه اول نتوانست از کانال های دفاعی استفاده 
کند و هنانوف و علی نعمتی در حملات شرکت 
نمی کردند و ارسال هایشان بی دقت بود. 
پرسپولیس در نیمه اول نتوانست موقعیتی 
ایجاد کند، اما ذوب آهن موقعیت گلزنی 
داشت و نتوانست گل بزند. سروش رفیعی 
دقت پاس هایش زیاد و هدفدار است. ارسال 
باکیفیت سروش و اشتباه مدافعان ذوب آهن 
در یارگیری باعث شد که امید عالیشاه را گم 
کنند و او با قد کوتاهش دروازه حریف را باز 
کرد. ضربات ایستگاهی در چنین بازی هایی که 
گره می خورد تعیین کننده است و پرسپولیس 
هم از این طریق توانست گره بازی را باز کند و 
به ذوب آهن گل بزند. یحیی دفاع چپ و راست 
عوض کرد و سرخپوشان با بالا آمدن ذوب آهن 
از فضای کانال های کناری استفاده کردند و 
حتی می توانستند گل های بیشتری به حریف 

خود بزنند. 
  آیا پرسپولیس می تواند قهرمان 

شود؟
 بله، پرسپولیس شانس اول قهرمانی است 
به شرطی که دچار مسائل حاشیه ای نشود و 

همین روند را تا پایان فصل ادامه بدهد. 
  درباره جدایی نعمتی و پاکدل از 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 به نظرم جدایی این ۲ بازیکن به نفع ۲ طرف 
است، چراکه این ۲ بازیکن می توانند در تیم 
دیگری بتوانند بیشتر بازی کنند و مفیدتر 

باشند.
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